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Opleiding Bachelor Communicatie Voltijd en Flex Deeltijd 
 
Gezien de positieve uitkomst van de accreditatie vindt er een kort ontwikkelgesprek plaats. De 
opleiding stelt ieder jaar een zelfevaluatie op waarmee invulling wordt gegeven aan continu 
verbeteren (pdca cyclus). Daarmee is de opleiding op elk moment klaar voor een accreditatie.  
 
Visualiseer de opleiding 
De opleiding krijgt als advies mee om eenvoudiger inzichtelijk te maken hoe de opleiding is 
opgebouwd door een helder overzicht te maken – een soort routebeschrijving van de didactiek en de 
inhoud. Zo biedt het ook een mooie mogelijkheid om de inhoudelijke keuze voor inclusieve 
communicatie sterker uit te dragen. Gedacht wordt aan een visualisatie die ook ingezet kan worden 
bij Open Dagen en voorlichting aan studiekiezers. Studenten kunnen hier vast een goede bijdrage 
aan leveren. De aangescherpte inhoudelijke focus draagt al merkbaar zijn vruchten af bij de Open 
Dagen.  
 
Er zijn 2 onderwerpen besproken die gerelateerd zijn aan de workload van de docenten en de 
zelfstandigheid/eigen regie van de studenten. 
 
Beperk het aantal datapunten 
Er zijn op dit moment meer dan voldoende datapunten. Minder datapunten zorgt voor minder 
feedback. De opleiding gaat onderzoeken hoeveel datapunten nodig zijn om saturatie te bereiken. 
Minder datapunten heeft direct een positieve impact heeft op de workload van de docenten. 
 
Feedback cultuur 
Streef naar een meer uniforme manier van feedback vragen en geven (vorm en omvang); vergroot 
daarin de verantwoordelijkheid van de student. Er wordt heel veel feedback gegeven. De opleiding 
krijg het advies mee te onderzoeken wat de impact van veel feedback is op de zelfstandigheid van de 
studenten.  
 
Een aantal maatregelen om de workload te verlagen is sinds de accreditatie al opgepakt. De HU 
Thermometer - medewerkerstevredenheid – die recent is afgenomen laat zien dat de werkdruk 
binnen het team in relatie tot de HU verbeterd is t.o.v. eerdere metingen. Dat is een positieve 
tendens, maar belangrijk om hierover als team in gesprek te blijven.  
 
 


